
Referat styremøte 21.05.24 

Til stede: Sølvi, Marthe, Silje og Helene. 

1. Gjennomgang av referat fra forrige styremøte 

1.1 Det har pr nå ikke kommet inn reelle tilbud fra noen som ønsker å ta på seg 

gressklipperjobben. Sølvi foreslår at hun kan ta på seg klippinga mot et vederlag på 

500 kr pr gang, og inntil maks 8000 kr pr år. Øvrig styre er enstemmig enige om at 

jobben tilfaller Sølvi inneværende år.  

 

1.2 Momskompensasjon 

Oppmøtte fra styret signerer resultat- og balanserapport.  

Tone signerer i morgen.  

 

1.3 Telt 

Pr nå ligger det seks utstillingstelt i Lia. Styret blir enige om at vi ser over teltene og 

beholder to til tre telt og evt. kaster eller selger unna øvrige for en billig penge 

avhengig av tilstand. 

 

1.4 Prosjektmidler 

Søknad ok. 

 

1.5 Utleie av Lia 

Henvendelse fra Collieklubben ikke lenger aktuell.  

 

1.6 Stevner 

Klubben arrangerer bruksstevne i mai, agilitystevne i juni og lydighet i september.  

 

1.7 Instruktør/dommerutdanning 

Foreløpig ingen fra klubben som har meldt interesse.  

 

2. Hundens dag 1. juni 

Ikke aktuelt med noe arrangement i klubben for å markere dette i år. Styret blir enige 

om at vi prøver å tenke på og planlegge dette tidligere og bedre til neste år.  

 



3. Ny logo 

Helene fortsetter arbeidet med dette.  

 

4. Klistremerker til rosetter 

Sølvi bestiller 100 klistremerker til rosetter med klubbens nåværende logo.  

 

5. Stevnepremier 

Agilitygruppa bruker det de trenger av premier i hyllene i klubbhuset. 

 

6. Kurs – letsreg eller andre plattformer? 

Helene undersøker hvilke plattformer som er aktuelle med tanke på påmelding- og 

betalingsløsning i forbindelse med kurs.  

 

Styret ønsker også at klubben skal ha en kalender som gir oversikt over trening, kurs 

og stevner mm. Helene tar ansvar for å sette opp bruker for klubben i TimeTree 

kalenderen, og legger ut informasjon om dette når det er ordnet.  

 

7. Dispensasjon for fritak fra båndtvang på treningsområde 

Silje tar kontakt med Gro ang. tidligere søknad om dispensasjon for fritak fra 

båndtvang på treningsområde, da det i fjor ble søkt ut klubbens leieavtale. 

 

Samtidig tar Silje kontakt med kommunen for å forlenge leieavtalen om bruk av Lia, 

da denne tilsynelatende pr nå er gjeldende til og med 2025.  

 

8. Eventuelt 

Sølvi kjøper inn AA og AAA batterier, samt kasse for oppbevaring av 

rallylydighetsskilt. Sølvi og Silje sjekker tilstand på presenning som ligger i Lia.  

 

Sølvi oppgraderer også kaffetrakter og kaffekanner i Lia, samt sjekker pris på ny 

putekasse og evt. kjøper inn dersom hun finner aktuell for under 1000 kr. Tas fra 

budsjettet som er avsatt til oppgradering av Lia. Sølvi kjøper også inn antibac og 

våtservietter. 

 

Referent: Helene Einlien 



 


